

# 2014 蒙城华人高尔夫公开赛

## — 暨 2014 年度 MCGA 冠军杯决赛



蒙城华人高尔夫协会致力于推动 Montreal 地区华人高球运动，给高球爱好者提供更多以球会友、交流切磋、提高技艺的机会。2014 年 MCGA 公开赛邀请 Montreal 及周边其它城市的华人高尔夫爱好者，以及本地的其他高尔夫协会的球手，预计 72 人参加，将是本地华人球友的年度盛会。

**报到: 10:00 AM**  
**费用: \$60, Green, Cart, Etc**  
 \$20 For Dinner

**主办:** 蒙城华人高尔夫球协会  
**协助:** 九鼎俱乐部

### 主要联系人:

李丹 514-5832654  
 史逸群 514-8240707  
 龙颜平 514-9695688  
 丁银彪 514-6411085  
 韩凤学 514-4973960  
 陈强生 514-8236930  
 黄丹菓 514-9926188

### 赞助:

- 金莱福移民公司
- 鹏翔地产
- 天天超市

### 比赛

- 分组：根据报名成绩编组，如无报名成绩委会随机抽取安排
- 赛制：比杆赛，比赛成绩按总杆数记分
- MCGA 会员公开的成绩自动计入年度积分赛 (R5)
- Sept. 27, Saturday
- [Club de golf Triangle d'Or](#)



### 规则与奖励

- 比赛名次奖：总杆数最低的六名选手【不分男女】，将荣获“2014 蒙城华人高尔夫球”奖杯【下图】。详情参见 [www.mcgolf.ca](http://www.mcgolf.ca)。
- 设立最远开球奖、最近球洞奖
- 根据公开赛赞助情况，获奖选手还将获得其它物质奖励
- 计入本轮 MCGA 积分赛成绩，由此产生 2014 九鼎杯年度冠亚季军【左图】

### 报名

- 方式：电子邮件 [mcgaclub@GMAIL.COM](mailto:mcgaclub@GMAIL.COM) 和在线注册 [www.mcgolf.ca](http://www.mcgolf.ca)，内容须包括：比赛用名（用于编组、颁奖、公布成绩等），姓名、性别、所在城市，联系电话，电子邮件，差点（或平均杆数）
- 时间：2014 年 9 月 6 日 - 9 月 22 日

### 活动

- 11: 00AM 注册报到
- 12: 00 开球
- 18: 00 2014 公开赛颁奖仪式
- 18: 15 赞助商幸运抽奖
- 18: 30 MCGA 年度九鼎冠军杯颁奖仪式

## MCGA GOLF Open 2014

-- Final Round of MCGA Tour

**Check-In: 10:00 AM****Fees:** \$60, Green ,Cart, Etc  
\$20 For Dinner

Co-hosts:

- Jiuding Club

**Organizing Committee:**

Dan Li	514-5832654
Steven Shi	514-8240707
Jay Long	514-9695688
Bill Ding	514-6411085
Bill Han	514-4973960
John Chen	514-8236930
Danny Huang	514-9926188

**Sponsor:**

- Goldlife (Canada)  
Investment Group Ltd.



Montreal Chinese Golf Association [MCGA] is committed to promoting Chinese sport of golf Montreal area, to provide more opportunities for golf enthusiasts to meet friends, to exchange ideas, to improve skills. Right now it has over 100 members to attend year-around tours. The Open will invite golfers from Montreal area, other cities around Montreal (Ottawa, Toronto, etc), as well as from other local Golf Association. About 72 players are expected to participate this open.

**Game**

- Stroke Play, the game score points by total score.
- Grouping according to the enrollment handicap, if no entry randomly arranged.
- MCGA members automatically included in the annual public performance points race (Round-5)
- Sept. 27, 2014, Saturday
- [Club de golf Triangle d'Or](http://www.clubdegolftriangle.com)

**Rules & Awards**

- Competition Award: lowest score six players [men and women] will won the "2014 MCGA Open" Jiuding trophy. For details, see [www.mcggolf.ca](http://www.mcggolf.ca).
- Prizes for Longest drive and close-to-pin
- Lucky draws
- 2014 tour Championship for MCGA members.

**Registration**

- Email to [mcgaclub@GMAIL.COM](mailto:mcgaclub@GMAIL.COM) on-line register at [www.mcggolf.ca](http://www.mcggolf.ca)

**Schedule**

- 11: 00 Check-in
- 12: 00 Tee off
- 18: 00 2014 MCGA Open Ceremony
- 18: 15 Lucky Draws
- 18: 30 MCGA Tour Championship Jiuding Cup

